

**William R. Hite, Jr., Ed.D.**

អគ្គនាយក

ថ្ងៃទី ៣១ ខែសីហា ឆ្នាំ ២០២០

ជូនចំពោះសហគមន៍របស់ក្រសួងអប់រំនៃទីក្រុងហ្សឺណែវ (SDP)៖

ថ្ងៃចូលរៀនដំបូង គឺថ្ងៃទី ២ ខែកញ្ញា នៅសល់តែពីរថ្ងៃទៀតតែប៉ុណ្ណោះ។ ដើម្បីជួយលោកអ្នកបន្ថែមទៀតក្នុងការរៀបចំសម្រាប់ការចាប់ផ្តើមសិក្សា យើងបានបន្ថែមប្រភពជំនួយថ្មីៗនៅក្នុងទំព័រនៃការវិលត្រឡប់មកសាលារៀនវិញរបស់យើងនៅ [philasd.org/backtoschool](http://philasd.org/backtoschool) ។ បន្ថែមលើបញ្ជីផ្ទៀងផ្ទាត់សម្រាប់ការវិលត្រឡប់មកសាលារៀនវិញសម្រាប់ក្រុមគ្រួសារ សេចក្តីសង្ខេបនៃការណែនាំអំពី វត្តមានអវត្តមាន និង ការដាក់ពិន្ទុ ប្រតិទិនសិក្សា ឆ្នាំ ២០២០-២០២១ និង ប្រភពជំនួយអំពី កុំព្យូទ័រក្រុមប៊ុក និង អ៊ីនធឺណិត ឥឡូវនេះលោកអ្នកអាចរកបាន៖

- **សេចក្តីសង្ខេបអំពីជីវិតនៃថ្ងៃចូលរៀន** - ទាំងនេះគឺជាឧទាហរណ៍នៃថ្ងៃសិក្សាតាមកុំព្យូទ័រសម្រាប់សិស្សានុសិស្សគ្រប់កម្រិតថ្នាក់ ដើម្បីជួយឱ្យលោកអ្នកដឹងពីអ្វីដែលអាចរំពឹងទុក។
- **ព័ត៌មានអំពីខ្សែទូរស័ព្ទសំខាន់ៗ** - ខ្សែទូរស័ព្ទផ្តល់ព័ត៌មានទូទៅ សំខាន់ៗរបស់យើងមានជា ១០ ភាសា ហើយឥឡូវនេះដំណើរការពី ថ្ងៃច័ន្ទ ដល់ថ្ងៃសុក្រ ចាប់ពីម៉ោង ៨ ព្រឹក ដល់ម៉ោង ៤ និង ៣០ នាទី ល្ងាច។
- **ប្រភពជំនួយរបស់ការិយាល័យទំនាក់ទំនងជាមួយ ក្រុមគ្រួសារ និង សហគមន៍** - រួមទាំងកាតាឡុក វគ្គសិក្សាតាមកុំព្យូទ័រថ្មីនៃវិជ្ជាស្ថានសិក្សាសម្រាប់ក្រុមគ្រួសារ ប្រភពជំនួយសម្រាប់ឱ្យក្រុមគ្រួសារជួយដល់ការសិក្សាតាមកុំព្យូទ័រនៅផ្ទះ និង ព័ត៌មានអំពីវិបសែរបស់ មាតាបិតា និង ក្រុមគ្រួសារ ការចាក់ថ្នាំបង្ការរោគ និង ការគាំទ្រដល់ក្រុមគ្រួសារដែលនិយាយភាសាចម្រុះ។
- **កន្លែងចែកចាយម្ហូបអាហារថ្មីសម្រាប់សិស្សានុសិស្ស** - ចាប់ពីថ្ងៃព្រហស្បតិ៍ ទី ៣ ខែកញ្ញា លោកអ្នកអាចមកយកប្រអប់ម្ហូបអាហារ នៅទីកន្លែងចែកចាយម្ហូបអាហារណាមួយក្នុងចំណោមកន្លែងទាំង ៦២ របស់ក្រសួងអប់រំ សម្រាប់សិស្សដែលរស់នៅក្នុងគ្រួសាររបស់លោកអ្នក។ កាលពីព្រឹកមិញ ក្រសួងកសិកម្មរបស់សហរដ្ឋអាមេរិក (USDA) បានបន្តផ្តល់ការលើកលែងឱ្យក្រសួងអប់រំ ហេតុនេះក្រុមគ្រួសារមិនចាំបាច់ផ្តល់អត្តលេខរបស់សិស្សដើម្បីអាចទទួលម្ហូបអាហារនោះទេ។

យើង បានត្រៀមខ្លួន និង រំភើបរីករាយ ដើម្បីហាត់កណ្តឹង និង ចាប់ផ្តើមការសិក្សាតាមកុំព្យូទ័រ សម្រាប់យុវវ័យទាំងអស់របស់យើង នៅថ្ងៃពុធ ទី ២ ខែកញ្ញា នេះ។ ជួបគ្នានៅពេលនោះ!!

ដោយសេចក្តីគោរពរាប់អាន



William R. Hite Jr., Ed.D.

អគ្គនាយក

ក្រសួងអប់រំនៃទីក្រុងហ្សឺណែវដែលហ្សឺណែវ